
Slagelse, den 22. august 2018

HovedMED har på møde den 22. august 2018 drøftet Økonomiudvalgets anbefaling til Byrådet vedr. 
handlemuligheder med henblik på at sænke de forventede serviceudgifter. 

Medarbejdersiden i HovedMED har følgende bemærkninger til beslutningen:

Vi har grundigt drøftet budgetopfølgningen i relation til den forventede overskridelse af servicerammen i 
Slagelse Kommune.  

Vi finder, at af de 3 foreslåede handlemuligheder, er det reducering af serviceudgifterne med den ændrede 
pris- og lønfremskrivning, der er den mest lempelige.

Vi forventer, at konsekvenserne af de reducerede serviceudgifter grundigt drøftes i de enkelte 
arbejdspladsers MED-udvalg.

På medarbejdersidens vegne

Per Toft Haugaard
Næstformand i HovedMED


